

REFERENCE : V 1002

VILLA

Surface : 1100 m²

Surface area : 1100 sqm

Proximité du palais en voiture : 5 min

Nearby from the palais by car : 5 min

Location saisonnière et congrès
Vacation rentals and congresses

VILLA

Villa moderne

Modern villa



Cannes, centre ville, magnifique villa d'environ 1100 m², sur un terrain d'environ 2500 m². La villa principale est composé d'un grand salon d'environ 200 m², une cuisine entièrement équipée indépendante, une cuisine annexe, 5 chambres en suite. La villa annexe d'environ 200 m² est composé d'un salon, 3 chambres, un studio indépendant avec cuisine. Le jardin d'environ 2500 m² bénéficie d'une piscine chauffée, une très grande terrasse, 2 wc et une douche.

Parking extérieur pour 10 véhicules.

Cannes, city center, beautiful villa of about 1100 sqm, on a plot of about 2500 sqm. The main villa is composed of a large living room of about 200 m², a fully equipped independent kitchen, an annex kitchen, 5 bedrooms en suite. The annex villa of approximately 200 sqm is composed of a living room, 3 bedrooms, an independent studio with kitchen. The garden of about 2500 sqm enjoys a heated pool, a very large terrace, 2 toilets and a shower. Outdoor parking for 10 vehicles.

PRESTATIONS / SERVICES

Chambres / Bedrooms : 10

Lits doubles / Double beds : 10

Douches / Showers : 7

WC / WC : 9

Accès internet / Internet acces

Climatisation / Air conditioning

Jardin / Garden : 2500 m²

Parking / Parking : 10







